

الرمز الدولي للورقة المالية: 2 ADNIC ISIN: AE A00110101 الرمز الدولي للورقة المالية

الرمز الدولي للورقة المالية: 6 ADNIC2 ISIN: AE 001101020



Canceling ADNIC Converted Shares ADNIC2 and merge them with the shares of Abu Dhabi National Insurance Company ADNIC

Dear All ,,,

ADX Management extends its warmth greetings to all of you.

Kindly be notified that CSD department has updated Abu Dhabi National Insurance Company (ADNIC) register, by merging ADNIC Converted Shares ADNIC2 with ADNIC shares in a ratio of 1:1. The shares has been allotted at the investors portfolio accounts, as of closing of Wednesday, March 25, 2020.

Best regards ,, CSD & Registry Services Department

الغاء أسهم أدنك الناتجة عن تحويل السندات ADNIC2 ودمجها مع أسهم شركة أبوظبى الوطنية للتأمين ADNIC

تحبة طبية ،،،

يهديكم سوق أبوظبي للأوراق المالية أطيب تحياته.

يرجى العلم انه قد تم تحديث سجل مساهمي شركة أبوظبي الوطنية للتأمين في النظام الآلي لإدارة المقاصة و ذلك بإجراء عملية دمج أسهم أدنك الناتجة عن تحويل السندات ADNIC مع أسهم الشركة ADNIC2 وبنسبة 1:1 للمساهمين وتسجيلها في محافظهم الاستثمارية لدى الأعضاء وإدارة المقاصة كما في إغلاق يوم الأربعاء الموافق 25 مارس 2020.

مع أطيب التحيات ،، إدارة المقاصة والتسوية والإيداع

Public